

Date 03/06/2025

التاريخ: 2025/06/03

Mr. Hamed Ahmad Ali,
Executive Chief Officer,
Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،
الرئيس التنفيذي،
سوق دبي المالي
دبي - الامارات العربية المتحدة

**Subject: Announcement of the List of Candidates for
Membership of the Board of Directors of Al Sagr
National Insurance Co. (PJSC)**

**الموضوع: الإعلان عن قائمة أسماء المرشحين لعضوية
مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع.)**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

With Reference to the above subject matter, and the announcement regarding the opening of nominations for membership for the company's Board of Directors, in compliance with Federal Decree Law No. 32 of 2021 on Commercial Companies and the Chairman of the Securities and Commodities Authority's Board of Directors' Decision No. (3/RM) of 2020 concerning the Corporate Governance Guide for Joint Stock Companies:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس إدارة الشركة، وامتثال لمتطلبات المرسوم بقانون رقم 32 لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية، وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة:

We would like to inform you that the names of the candidates who submitted their nominations for membership to the Board of Directors during the nomination period, which was approved by the Central Bank of the United Arab Emirates for the period 2023-2026, and will be considered at the Annual General Assembly Meeting, which will be held at 12 noon on Wednesday, June 18, 2025, are:

نود أن نحيطكم علماً بأن أسماء المرشحين الذين تقدموا بطلب الترشح لعضوية مجلس الإدارة خلال فترة الترشح والتي تمت الموافقة عليها من قبل مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي للفترة 2023-2026 والذي سيتم النظر فيهم باجتماع الجمعية العمومية المنعقد في تمام الساعة 12 ظهراً من يوم الاربعاء الموافق 2025/06/18 هم:

- 1- Mr. Ahmad Al Mheiri.
- 2- Mr. Masoud Alzarooni.
- 3- Mr. Hassanain Ali.

1. السيد/ احمد المهيري
2. السيد/ مسعود الزرعوني
3. السيد حسنن العلي

Sincerely Yours
On behalf of Al Sagr National Insurance Co. (PJSC)

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع.)

Abdel Muhsen Jaber
CEO



عبد المحسن جابر
الرئيس التنفيذي